

Riverfield Curling Club to Celebrate Bicentennial Anniversary



Riverfield, Chateauguay Valley (Quebec) – August 15, 2024

The Riverfield Curling Club proudly announces the kick-off of its bicentennial anniversary celebrations, coinciding with the start of its 2024-2025 season. For two centuries, the club has been dedicated to fostering camaraderie, sportsmanship, and community engagement, standing proudly in its tradition in the heart of the Chateauguay Valley.

Established in 1825 by Scottish immigrants passionate about their beloved sport of curling, the Riverfield Curling Club holds the esteemed title of the oldest curling club in the region and the fourth oldest in Canada. From its humble origins on frozen ponds and rivers to the inauguration of its dedicated facility in 1962, the club's journey reflects a legacy of resilience and dedication to the values of the game of curling.

"We are delighted to embark on this momentous journey commemorating two centuries of curling excellence," remarked Scott Templeton, President of the Riverfield Curling Club. "For 200 years, our club has served as a hub where friendships are forged, memories are cherished, and the spirit of curling thrives. As we reflect on our bicentennial, we extend our deepest gratitude to all those who have supported and contributed to the Riverfield Curling Club, particularly to all the volunteers who have been the caretakers of our club for 2 centuries. We invite the entire community to join us in commemorating this historic occasion and shaping the future of our beloved club."

The 200th anniversary festivities, slated to commence in October 2024, promise an array of events designed to honour the club's history and celebrate its impact on the community. Highlights include a Homecoming celebration on Saturday, October 12th, 2024, featuring a Scottish lunch, historical exhibitions, a BBQ and opportunities for all community members to reconnect with friends and family. Additionally, the Wooden Block bonspiel, slated for the week of February 17th, 2025, will showcase a unique tradition of curling with wooden blocks, attracting participants from far and wide. The anniversary season will culminate in a grand bicentennial banquet to be held at the club on April 26, 2025.

For further details about the Riverfield Curling Club and its bicentennial anniversary celebrations, please visit our website at <https://riverfield.curling.io> or contact the co-chairs of our 200th Anniversary Committee; Scott Templeton (514) 715-0507 and Joanne Henrico (514) 708-1446 or email curlingriverfield@gmail.com.

***Riverfield Curling Club
2036 Route 203,
Howick (Quebec)
J0S 1G0***

Le club de curling de Riverfield célébrera son bicentenaire

Riverfield, Vallée de Châteauguay (Québec) – le 15 août 2024

Le Club de curling Riverfield est fier d'annoncer le début des célébrations de son bicentenaire, qui coïncideront avec le début de sa saison 2024-2025. Depuis deux siècles, le club se consacre à la promotion de la camaraderie, de l'esprit sportif et de l'engagement communautaire, s'en tenant fièrement à sa tradition au cœur de la vallée de la Châteauguay.

Fondé en 1825 par des immigrants écossais passionnés par leur sport favori, le Club de curling Riverfield détient le titre prestigieux de plus ancien club de curling de la région et de quatrième plus ancien au Canada. Depuis ses humbles origines sur les étangs et les rivières gelés jusqu'à l'inauguration de son installation dédiée en 1962, le parcours du club reflète un héritage de résilience et de dévouement aux valeurs du jeu de curling.

"Nous sommes ravis d'entreprendre ce voyage mémorable qui commémore deux siècles d'excellence en curling ", a déclaré Scott Templeton, président du Club de curling Riverfield.

"Depuis 200 ans, notre club est un carrefour où des amitiés se nouent, des souvenirs sont chéris et l'esprit du curling prospère. À l'occasion de notre bicentenaire, nous exprimons notre profonde gratitude à tous ceux qui ont soutenu le Club de curling de Riverfield et y ont contribué, en particulier à tous les bénévoles qui ont veillé sur notre club pendant deux siècles. Nous invitons toute la communauté à se joindre à nous pour commémorer cet événement historique et façonner l'avenir de notre club bien-aimé".

Les festivités du 200e anniversaire, qui devraient débiter en octobre 2024, promettent un éventail d'événements conçus pour honorer l'histoire du club et célébrer son impact sur la communauté. Parmi les temps forts, citons la célébration des retrouvailles, le samedi 12 octobre 2024, avec un dîner écossais, des expositions historiques, un barbecue et la possibilité pour tous les membres de la communauté de renouer avec leurs amis et leur famille. En outre, le bonspiel Wooden Block, prévu pour la semaine du 17 février 2025, mettra en valeur une tradition unique de curling avec des blocs de bois, attirant des participants de tous horizons. La saison se terminera par un grand banquet du bicentenaire au club le 26 avril 2025.

Pour plus de détails sur le Club de curling Riverfield et les célébrations de son bicentenaire, veuillez visiter notre site Web à <https://riverfield.curling.io> ou communiquer avec les coprésidents du comité du 200e anniversaire; Scott Templeton (514) 715-0507 et Joanne Henrico (514) 708-1446 ou envoyer un courriel à curlingriverfield@gmail.com.

Club de curling Riverfield
2036, route 203
Howick, Québec
J0S 1G0

